
 

Norges Håndballforbund  Besøksadresse: 
Postboks 5000   Sognsvn. 75 A, Ullevaal Stadion 

N-0840 Oslo 

    +47 970 02 520   

Org.nr.: 969 989 336 MVA  nhf@handball.no | handball.no  

 

 11.01.2021 

 Teams\FS 2019-22\FS-27\Protokoll FS-27 

 
 
Protokoll 
fra møte nr 27 i Forbundsstyret tirsdag 5. januar 2021 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President 
 Bente Aksnes 1. visepresident 
 Mads Stian Hansen Styremedlem  
 Siv Øye Carlsen Styremedlem 

 Siv Sødal Styremedlem 
 Hanne Hogness Styremedlem  

 Øyvind Indrebø Styremedlem 
 Hege Westby Johansen Styremedlem, ansattes representant 
 Jarl Martin Møller Varamedlem 
 Erik Langerud Generalsekretær 
  Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat 
   

Deltok ikke: Ingrid Blindheim 2. visepresident (fra kl. 20:05) 
 Tonje S. Jelstad Styremedlem (fra kl. 20:00) 

 
Møtested:  Teams 

 

Møteramme: Kl. 19:00 – 20:10 
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Side 2 
 

 
Habilitetsgjennomgang 
 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.  
Ingen habilitetskonflikter detektert. 
 

 
Saksnr.: 156/19-22 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Presidenten 
 
Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning: 
 

▪ FS-protokoll fra møte nr. 26/19-22 som ble avholdt 18. desember 2020.   
 

FS-vedtak i saksnr. 156/19-22: 

Protokoll fra FS-møte nr. 26/19-22 godkjennes. 

 
 

Saksnr.: 157/19-22 Rikets tilstand 
 
Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Generalsekretæren  
 
Generalsekretæren ga en kort status på Rikets tilstand siden forrige styremøte med 
særskilt vekt på følgende områder: 
 

▪ Avslutningen på håndballaktiviteten for barn, unge og bredde i 2020 kunne 
(nesten) ikke vært verre, ei heller starten på 2021. 

▪ Vi er fortsatt lojale til myndighetenes råd, anbefalinger og påbud, men søndagens 
innstramminger fra regjeringen har blitt ulikt mottatt. 

▪ For håndballs del er all innendørs trenings- og kampaktivitet stoppet fram til og 
med 17. januar. 

▪ Det har i perioden 1. august til 31. desember vært en nedgang på 57 % i kamp-
aktiviteten.  Samlet sett er 27.069 kamper ikke blitt spilt. 

▪ Gratulerer til Landslag kvinner senior med EM-gull!  Norge er nå kvalifisert både 
til VM i Spania i 2021 og til EHF EURO i Slovenia, Montenegro og Nord-
Makedonia i 2022. 

▪ Det ble gjennomført en fin NM-finale for menn på Hamar 29. desember.  Finalen 
for kvinner vil trolig spilles enten 20. februar eller 1. mai. 

▪ Det er 4 landskamper for Håndballgutta denne uken før VM braker løs i Egypt  
13. januar (for Norges del 14. januar).  Rekruttlaget spiller kvalifiseringskampene 
mot Hviterussland, mens Landslag menn senior spiller to treningskamper mot 
Danmark henholdsvis 7. og 9. januar. 

▪ Årsavslutning for regnskap 2020 pågår. 
▪ Søknad om kompensasjon fra krisepakke 3 sendes innen 15. januar. 
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▪ Høring på krisepakke 4 kommer denne uken.  Det er å anta at også dette vil være 

en kompensasjonsordning framfor den tidligere foreslåtte stimuleringsordningen. 
▪ Det er viktig at vi alle nå følger opp Forbundsrådsvedtak i saksnr. 028/19-22 

vedrørende de kommunale prosessene.  I denne forbindelse påpekte general-
sekretæren at vaksinasjon i flere idrettshaller de neste ukene vil påvirke 
kapasiteten som gjøres tilgjengelig for idretten. 

▪ Avgjørelser om resten av sesongen for 2. divisjon og lavere divisjoner tas trolig 
en av de nærmeste dagene. 

▪ Det er gode prosesser med tanke på planlegging av kommende sesong for å 
kunne tilby tidenes comeback sesong, samt tidenes kamp- og konkurransetilbud 
samtidig som vi ivaretar utfordringen med belastning, økonomi og andre hensyn. 

 
FS-vedtak i saksnr. 157/19-22: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens redegjørelse til orientering. 

 

Saksnr.: 158/19-22 Presidentens hjørne 
 
Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Presidenten  
 
Presidenten ga en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 
styremøte med særskilt henblikk på følgende: 
 

▪ Det har vært lite politisk påvirkningsarbeid i perioden siden forrige møte, men 
presidenten redegjorde kort for de møter som har vært avholdt. 

▪ Presidenten arbeider med et lederprogram som vil presenteres for 
Forbundsstyret ved en senere anledning. 

▪ Arbeidet med og prosessene rundt Fornebu Arena går sin gang. 
 

FS-vedtak i saksnr. 158/19-22: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 

 
 

Saksnr.: 159/19-22 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Diverse 
 
a. Stemningsrapport fra EHF EURO 2020 i Danmark 

Styremedlem og hovedleder for Håndballjentene, Mads Stian Hansen, ga en 
stemningsrapport fra det nylig avholdte mesterskapet i Danmark der det ble gull til 
Norge.  EHF EURO 2020 vil være et mesterskap som vil huskes lenge både fordi 
det gikk så bra, men også på grunn av de spesielle omstendighetene.  
Arrangementsmessig fungerte alt meget godt og innad i troppen var stemningen 
svært god. 
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b. Kort stemningsrapport før VM i Egypt 2021 

2. visepresident og hovedleder for Håndballgutta, Ingrid Blindheim, deltok 
utelukkende på dette punktet i møtet. Det er en god stemning i troppen, og alle 
gleder seg til de to treningskampene mot Danmark og til mesterskapet kommer i 
gang i Egypt 14. januar for Norges del. 
 

c. EHF kongressen 2021 

Presidenten orienterte kort orientering om nominasjoner til den forestående 
kongressen.  Det er mange gode kandidater som vil bli foreslått, slik at her må det 
arbeides strategisk og klokt om vi skal lykkes med vår ambisjon om norsk 
representasjon i de posisjoner som er foreslått. 

 
d. Idrettstinget 2021 

Presidenten orienterte kort om nominasjoner til det forestående Idrettstinget. 
 

e. Agenda til møtet i Forbundsrådet 12. januar 

Forbundsstyret foretok en kort gjennomgang av aktuelle saker til dette møtet.  Det vil 
være naturlig at en rapportering på Forbundsrådsvedtak i saksnr. 028/19-22 vil 
utgjøre hovedsaken i møtet.  Det er avgjørende for å lykkes at både det politiske og 
det administrative leddet følger samme tempo i dette arbeidet.   
 
Med referanse til FS-vedtak i saksnr. 152/19-22 om effektiv drift og organisering i 
norsk håndball, vil det også være hensiktsmessig at Forbundsrådet har en omforent 
forståelse av hva som skal legges i begrepet organisasjonsutvikling.  Dernest bør 
Forbundsrådet utfordres på hvilken bestilling Forbundsstyret skal gjøre med hensyn 
til utredninger/underlagsmateriale.   

 
FS-vedtak i saksnr. 159/19-22: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering.   
 
Forbundsstyret ber GS ferdigstille og sende ut agendaen til Forbundsrådsmøtet 
tirsdag 12. januar basert på de innspill som framkom i møtet. 

 


